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Geachte mevrouw Houtsma, 

 

Op 15 november jongstleden heeft u conform artikel 36 van het Reglement van orde 

van de gemeenteraad schriftelijke vragen gesteld aan het college inzake de 

Geeresteinselaan 

 

Hierna treft u de beantwoording per vraag aan.  

 

Vraag 1 

Constateert het college ook knelpunten in de toegankelijkheid van de ventweg voor 
hulp- en nooddiensten en de ROVA als auto’s geparkeerd staan op de rijbaan, en 
een trottoir met schuinliggende trottoirtegels en daardoor slecht beloopbaar voor 
mindervalide voetgangers, of rolstoelgebruikers? 
 

Antwoord: 

We hebben knelpunten geconstateerd voor ROVA op de ventweg wanneer inwoners hun 
auto’s op de weg parkeren. Zij hebben dit opgelost door huisvuil langs de N226 op te halen, 
zoals op meer plekken langs de weg al gebeurt. Hulpdiensten kunnen in geval van nood de 
banden en groenvak gebruiken om de panden te bereiken.  

 
Daarnaast is de slechte staat van het trottoir is mede veroorzaakt door het half parkeren op 
het trottoir. Hierdoor verzakken tegels en komen deze schuin te liggen, waardoor het trottoir 
slecht beloopbaar is voor mindervaliden of rolstoelgebruikers 
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Vraag 2 

Is het college verantwoordelijk voor het ophalen van huisvuil van inwoners, voor een 
goede toegankelijkheid voor nood- en hulpdiensten in de bebouwde kom en goed 
toegankelijke trottoirs, ook al is de weg eigendom van de provincie? 
 

Antwoord: 

Hier is de gemeente inderdaad verantwoordelijk voor, zo ook de verkeersveiligheid binnen 
de gemeente. Op dit moment voldoet de weg aan de vereisten op het gebied van huisvuil, 
toegankelijkheid en veiligheid van inwoners. Omdat volgens de gemeente de situatie nog 
kan worden verbeterd, zijn wij in gesprek met de provincie om te kijken of het mogelijk is om 
aanpassingen door te voeren aan de weg i.c.m. het groot onderhoud van 2026.  
 

Vraag 3 

Welke oplossingen ziet het college op korte en lange termijn, rekening houdend met 
het geplande groot onderhoud in 2026 van de provincie? 
 

Antwoord: 

Voor de huisvuilinzameling is een oplossing geboden. Voor de lange termijn zijn wij met de 
provincie in overleg over de inrichting.  
 

Vraag 4 

Heeft het college dit knelpunt kenbaar gemaakt in overleg met de provincie op 
ambtelijk of bestuurlijk niveau? 
 
Antwoord: 

Op ambtelijk niveau is de situatie kenbaar gemaakt en zijn er meerdere gesprekken 
geweest en gepland met de provincie over het onderwerp. Het streven van het college is 
dat de provincie aanpassingen doet aan de weg i.c.m. het groot onderhoud van 2026. 
 

Vraag 5 

Zo nee, wil het college dit knelpunt alsnog bespreken met de provincie om te zoeken 
naar een permanente en tijdelijke oplossing? 
 

Antwoord: 

Niet van toepassing, zie eerdere beantwoording.  
 

 

 

 

 

 

Hoogachtend,  

Burgemeester en wethouders van  

Woudenberg, 

 

 

 

D.C.G. Ruseler      M. Jansen-van Harten 

Secretaris      Burgemeester 
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